
Candela: Sprzedaż Osvaldo i Lameli to błąd
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Były obrońca Romy Vincent Candela rozmawiał z Qlub Radio na temat

ostatnich posunięć jego dawnego klubu na rynku transferowym. Francuz

uważa, że pozbycie się Pablo Osvaldo i Erika Lameli to błąd. Co prawda

Argentyńczyk nadal jest piłkarzem Giallorosich, ale jak donoszą media

dopinane są ostatnie szczegóły operacji.

"Jest mi bardzo przykro z powodu sprzedaży Osvaldo i boje się, że Lamela również

odejdzie. To duży błąd pozbywać się graczy takiej jakości jak Osvaldo czy Lamela,

mam tylko nadzieję, że pozyskane pieniądze zostaną zainwestowane w odpowiedni

sposób przed końcem Mercato. Tak, oczywiście jest Totti, ale on sam nie wystarczy,

potrzebujemy napastnika, który zagwarantuje nam co najmniej 20 goli w sezonie." -

powiedział francuz
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